

نبذة عن الشركة

منذ انطلاقتنا في عام **2015**، نجحت شركة **أورجانيك بلس** للتنمية الزراعية في ترسيخ مكانتها كاسم رائد وموثوق في السوق الزراعي المصري. نحن متخصصون في استيراد وتجارة وتوزيع الأسمدة والمبيدات الزراعية ذات الكفاءة العالية. وبفضل التزامنا بتقديم أفضل خدمة عملاء ودعم فني متخصص، حظينا بترحيب واسع وسمعة طيبة مكنتنا من الانتشار السريع وتحقيق شراكات مستدامة مع كبرى المزارع والشركات الزراعية.

الرؤية

أن نكون الشريك الاستراتيجي الأول للتنمية الزراعية في المنطقة، من خلال التحول من الريادة في الاستيراد والتجارة إلى قمة الهرم الصناعي عبر تدشين صرح متطور للتصنيع والتعبئة المحلية بمواصفات عالمية.

الرسالة

توفير حلول زراعية متكاملة وأمنة تضمن أعلى مستويات الإنتاجية للمزارع المصري، مع الالتزام التام بمعايير الجودة العالمية، والمساهمة الفعالة في تطوير القطاع الزراعي من خلال تقديم منتجات مبتكرة تعزز من خصوبة التربة وجودة المحاصيل.

الأهداف

- **التوطين الصناعي**: البدء في عمليات التصنيع والتعبئة المحلية لتقليل الاعتماد على الاستيراد ودعم الصناعة الوطنية.
- **التميز في الجودة**: جلب وتطوير أحدث الحلول العلمية في مجال وقاية النبات وتغذية المحاصيل.
- **توسيع الانتشار**: تعزيز تواجدنا الجغرافي لضمان وصول خدماتنا ومنتجاتنا لكل مزارع في مختلف محافظات مصر.
- **الريادة في الخدمة**: الحفاظ على علاقة قوية ومباشرة مع العملاء وتقديم دعم فني ميداني يضمن الاستخدام الأمثل للمنتجات.

Since its establishment in **2015, Organic Plus for Agricultural Development** has successfully established itself as a leading and trusted name in the Egyptian agricultural market. We specialize in the importation, trade, and distribution of high-efficiency fertilizers and agricultural pesticides. Thanks to our commitment to exceptional customer service and specialized technical support, we have earned a stellar reputation and rapid market penetration, building sustainable partnerships with major farms and agricultural enterprises.

Vision

To be the premier strategic partner for agricultural development in the region, transitioning from excellence in import and trade to the forefront of the industrial sector by establishing state-of-the-art local manufacturing and packaging facilities that meet international standards.

Mission

To provide integrated, safe, and effective agricultural solutions that ensure the highest productivity levels for farmers, adhering strictly to global quality standards. We aim to contribute effectively to the development of the agricultural sector by offering innovative products that enhance soil fertility and crop quality.

Objectives

- **Industrial Localization:** Commencing local manufacturing and packaging operations to reduce import dependency and support the national industry.
- **Quality Excellence:** Introducing and developing the latest scientific solutions in plant protection and crop nutrition.
- **Market Expansion:** Strengthening our geographical presence to ensure our services and products reach farmers across all Egyptian governorates.
- **Service Leadership:** Maintaining strong, direct relationships with our clients and providing field-based technical support to ensure optimal product usage.